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ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ 
 

 
Účel jednání: 
 
Stravovací komise č.3  (na základě uzavření koncesní smlouvy na zajištění systému 
centrálního stravování ve městě Říčany dne 24.4.2019 mezi městem Říčany a společností 
ARTER - cateringový servis s.r.o., zařízení školního stravování)  
 
Datum:  
 
24.4.2019
 
Místo: 
 
školní jídelna - 3.ZŠ U Říčanského lesa
 
Účastníci jednání (jméno, příjmení, organizace): 
 
zástupce koncendenta (Město Říčany) - Mgr. Hana Špačková; Mgr. Petr Dušek, vedoucí 
odboru školství 
zástupce koncesionáře - Josef Rožánek, jednatel společnosti ARTER; ředitelka provozu 
Anděla Obrátilová,  
1.základní škola Masarykovo náměstí, Říčany - Mr. Pavel Bednář, ředitel  
2.základní škola Bezručova, Říčany - Mgr. Marie Lejčková, ředitelka 
3.základní škola U Říčanského lesa - Mgr. Dalibor Dudek, ředitel 
4.základní škola Nerudova, Říčany - Mgr. Jitka Macháčková, ředitelka 
Střední škola stravování Říčany - Lenka Hrušková, jednatelka - omluvena 
Dům s pečovatelskou službou Říčany (DPS) - Ing.Iveta Závodská, ředitelka 
Mateřská škola Zahrádka - Klára Dvořáková, ředitelka - omluvena 
Základní a mateřská škola Tehov - Mgr.Radana Šimčíková, ředitelka - omluvena 
Mateřská škola Světice - nepřítomnost 
Mateřská škola Zvánovice - nepřítomnost  
Mateřská škola Ondřejov -  nepřítomnost 
Mateřská škola Babice - nepřítomnost   
 
Text záznamu (důvod jednání, obsah, závěry, připomínky účastníků): 
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Hana Špačková účastníky přivítala. Pochválila rychlé a ochotné jednání s jednatelem a paní 
ředitelkou. Z dosavadní zkušenosti vyplývá, že stravování funguje po organizační stránce 
dobře a vztahy mezi koncesionářem a koncendentem jsou dobré.  
 Vyzdvihla dobrou spolupráci, jako je rychlé a průběžné řešení nastalých problémových 
situací, které v průběhu školního roku vznikají, dobrou komunikaci jak s rodiči, tak se školami 
i úřadem. Od poslední mimořádné schůzky došlo ke zlepšení, město neeviduje nyní žádné 
připomínky nebo stížnosti. 
Dále bylo konstantováno, že stále ještě nedošlo k vypořádání všech závazků z předešlé 
koncesní smlouvy - odkupu majetku od původního koncesionáře, firmy Scolarest. Situaci 
město Říčany intenzivně řeší, bohužel soudní cestou.  
 
Jednotliví zástupci odběratelů stravování dostali prostor se vyjádřit k dosavadním 
zkušenostem: 
 
1.ZŠ - začátkem června proběhne schůzka s rodiči budoucích prvňáků - zástupci Arteru budou 
pozváni - řešení stravování budoucích žáků. Stravování bez problému,. ředitel školy 
neeviduje žádnou stížnost nebo připomínku. Návštěna z RUSKA - velmi chválila jídlo a 
organizaci stravování.  ŘŠ žádá o spolupráci při mineralogické burze, loňská skvělá 
spolupráce. Jinak škola vítá nové nádoby na nápoje - jsou vyhovující 
 
2.ZŠ - 29.5. proběhne schůzka s rodiči budoucích prvňáků, škola zašle formulář Arteru 
k doplnění informací pro rodiče , jinak žádné stížnosti, celková spokojenost, ředitelka 
neobdržela z řad veřejnosti žádné připomínky 
 
3.ZŠ - schůzka s rodiči proběhne v podobném termínu, rodiče se budou moct přihlásit ke 
stravování přímo na schůzce, Arter slibuje součinnost. Děti hodnotí jídlo jako lepší, oceňují 
více zeleniny, žádné stížnosti 
 
reakce Arter - s chladnějším počasím začneme připravovat více jídel z luštěnin a syrovou 
zeleninu budeme nahrazovat tepelně upravenou, budeme připravovat ryby podle nových 
receptů. Fit lady saláty - překontrolujeme vydávání množství a navýšíme 
 
4.ZŠ - 12.června proběhne schůzka s rodiči budoucích žáků, děti z přípravky si mohou 
ponechat čipy do budoucí školy. podobný názor jako ZŠ A MŠ Tehov, ostrá "čína", není každý 
den k jídlu buď salát nebo dezert - bylo to zvykem; chybí v jídelně čaj - už ne tolik šťáv, je 
chladnější počasí, zlepšit v jídelně systém dozorů, zejména u vchodu do jídelny - problémy 
s naházenými aktovkami u dveří - zajišťuje Arter 
 
DPS - ve výdejně proběhla kontrola z krajské hygienické stanice - bez závad, pochvala, vše 
bez závad.   
  
ARTER - děkuje všem organizacím zapojeným do této koncese za dosavadní dobrou 
spolupráci 
V 3.ZŠ došlo k poruše rozvaděče - vyhoření - poškození přístrojů, nutná revize  - prosba na 
město - zajistit  
Příští jednání: podzim 2019 ve školní jídelně Sokolská 
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Podpisy: 
 
  


